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PROTOKÓŁ Nr 32/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w 

Wasilkowie, które odbyło się w dniu 25 stycznia 2022 r. w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wasilkowie 

Czas trwania posiedzenia: 16:08 - 18:51 

Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej Augustynowicz - Przewodniczący Komisji 

Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

Burmistrz Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  powitał obecnych i otworzył 

posiedzenie. Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są 

prawomocne. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o stanie przygotowania inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2022 r. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad komisji. 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 2 porządku 

obrad - Informacja o stanie przygotowania inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2022 r. 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk przedstawiła dane na 

temat inwestycji. Stanowią one załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząc) Komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał dlaczego przeciąga się w czasie budowa oświetlenia na 

odcinku Dolina Cisów - Wodociągi Białostockie. 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz - spowodowane jest to tym, że 
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wnioskowaliśmy o środki. Zostały przyznane, wiec inwestycja powinna rozpocząć się w 

pierwszej połowie roku. 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 2 porządku obrad  

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r.  

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wasilków na lata 2022-2037. 

c) Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizacje inwestycji drogowych na 2022 r.  

Skarbnik Gminy .Joanna Ku ni końska  przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o ł 152 814 zł z tytułu: 

- dotacji na Rozbudowę szkoły podstawowej w Studziankach - 1 000 000 zł, 

- Słoneczny Wasilków - instalacje OZE w Gminie Wasilków - -107 306 zł, 

- projekt Promocja Gminy Wasilków...- 86 188 zł, 

- projekty ERASMUS - -14 188 zł, 

- wsparcie szkół w ramach BOF - 188 120 zł. 

Ponadto nastąpiła zmiana paragrafu z 629 na 625. 

- II. WYDATKI - zwiększa się plan wydatków o 3 015 717 zł: 

- projekt Promocja Gminy Wasilków - kontynuacja - 23 000 zł, 

- Rozbudowa szkoły podstawowej w Studziankach - 1 000 000 zł, 

- Laboratoria przyszłości - kontynuacja - 171 160 zł, 

- realizacja projektu ERASMUS - -3 033 zł, 

- Słoneczny Wasilków - instalacje OZE w Gminie Wasilków - -115 686 zł, 

- środki na dotację celową Komendzie Miejskiej PSP na zakup samochodu ratowniczo- 

gaśniczego - 20 000 zł - nie zrealizowano w 2021 r., 

- wsparcie szkół w ramach BOF - 54 524 - kontynuacja, 

- Przebudowa z rozbudową układu komunikacyjnego w obrębie ul. Kościelnej i Polnej w 

Wasilkowie wraz z rondem, miejscami postojowymi, ciągami komunikacyjnymi i 

towarzyszącą infrastrukturą techniczną - 995 000 zł, 

- dokumentacja na budowę drogi w Katrynce - 6 643 zł - kontynuacja, 

- Ciąg pieszo-rowerowy w drodze gminnej na odcinku Osowicze-Białystok wraz z 

oświetleniem — dokumentacja techniczna - 23 174 zł - kontynuacja, 

- Budowa ul. Piasta w Wasilkowie - 605 074 zł, 

- zakup tablic do projektów, na które Gmina Wasilków otrzymała dofinansowanie w 

2021 r. w ramach KFRD - 3 000 zł, 

- Dokumentacja techniczna ul. Polnej, Nowej i Łąkowej w Sochoniach- 7 553 zł - 

kontynuacja, 

- Dokumentacja na drogę w Rybnikach na działce nr 500/2 - 6 969 zł - kontynuacja,  
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- Dokumentacja techniczna budowy drogi Polnej i Słonecznej w Jurowcach - 16 421 zł - 

kontynuacja, 

- Poprawa bezpieczeństwa pieszych w Wasilkowie na byłej drodze krajowej nr 19- 18 

640 zł, 

- wykup gruntów - 201 000 zł, 

- Modernizacja budynku urzędu - budowa klimatyzacji - 59 040 zł - kontynuacja, 

- bezpieczeństwo publiczne - 8 500 zł, 

- Nowoczesne Przedszkole Słoneczne w Wasilkowie - rozbudowa w ramach projektu 

zintegrowanego - 125 231 zł - kontynuacja, 

- Dokumentacja techniczna oświetlenia ulicznego w ul. 11 Listopada w Wasilkowie - 3 

500 zl -kontynuacja, 

- wydatki Rady Miejskiej - 140 740 zł, 

- Dotacja na drogi powiatowe - -528 832 zł, 

- Zagospodarowanie terenu rzeki Supraśl w Wasilkowie - przestrzeń dla rodziny - 91 

528 zł, 

- eksploatacja sieci wodociągowych - 21 800 zł, 

- podatek rolny - 115 zł. 

W wolnych środkach w wysokości środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki 

RFRD - 457 531 zł. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał o inwestycje: budowa ścieżki rowerowej na ciągu ul. 

Wojtachowska do miejscowości Sochonie i budowa chodnika w ciągu tej samej drogi od 

Sochoń do wiaduktu - dlaczego zostały potraktowane jako dwie inwestycje. 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz  odpowiedział, że w pierwotnym założeniu 

Powiatu nie ma ciągłości pomiędzy tymi ścieżkami. 

Radna Magdalena Ja kuć powiedziała, że uczestniczyła w wizji lokalnej. Od ul. 

Wojtachowskiej do mostu przy Bajecznym Zakątku powstanie ciąg pieszo-rowerowy, a za 

Sochoniami w kierunku Woroszył powstanie chodnik. Są to dwa różne odcinki, dlatego 

potraktowano je osobno. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 6; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 3. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 6; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 3. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych na 2022 r. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 9; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

d) Uchwała w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 

Nr XIJW443/21 Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 27 grudnia 2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/303/20 Rady Miejskiej w Wasilkowie z 

dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w gminnych 

przewozach pasażerskich organizowanych przez Gminę Wasilków oraz 

sposobu ustalania wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej.  

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz  przedstawił projekt uchwały. W uchwale 

Rady Miejskiej w Wasilkowie Nr XLIX/443/21 z dnia 27 grudnia 2021 roku zaistniała 

oczywista omyłka pisarska polegająca na błędnym oznaczeniu roku wejścia w życie uchwały. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XUIX/443/21 

Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 27 grudnia 2021 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXI/303/20 Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia 

cen maksymalnych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w gminnych 

przewozach pasażerskich organizowanych przez Gminę Wasilków oraz sposobu ustalania 

wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 9; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0.  



5 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

e) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/332/21 sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty.  

Radnym został zaprezentowany film na temat systemu gospodarki odpadami komunalnymi w 

gminie. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta 

Goralewska 

przedstawiła przygotowaną przez siebie prezentację na temat gospodarowania odpadami. 

Poruszyła w niej następujące zagadnienia: 

- co składa się na koszty gospodarowania odpadami komunalnymi; 

- cennik ZUOK w Hryniewiczach i ZUOK w Białymstoku na przestrzeni lat; 

- cennik poszczególnych instalacji komunalnych funkcjonujących w województwie 

podlaskim; 

- opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w gminach ościennych; 

- dlaczego koszty systemu rosną; 

- zestawienie liczby osób objętych systemem i liczby złożonych deklaracji na przestrzeni lat; 

- koszty systemu oraz ilość odebranych odpadów na terenie Gminy Wasilków od momentu 

realizowania obowiązków w zakresie gospodarowania odpadami przez samorządy (2014- 

2021); 

- koszty systemu szacowane na 2022 r. 

Stawki uchwalone Uchwałą nr XXXV/332/21 Rady Miejskiej w Wasilkowie w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty są niewystarczające do pokrycia kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wasilków, stąd propozycja stawek, które spowodują, 

że system ulegnie zbilansowaniu. Stawki zostały wyliczone w oparciu o dane z roku 2021, 

założenia budżetowe oraz umów na poszczególne usługi. Na stawkę opłaty składają się koszty 

odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych, koszty administracyjne, edukacja 

ekologiczna oraz koszt funkcjonowania PSZOK. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski wyraził opinię, że zmniejszenie częstotliwości 

odbioru odpadów zmniejszyłoby koszty systemu. Podał przykład z własnego doświadczenia - 

gospodarstwa domowe zamieszkałe przez dwie osoby dorosłe nie generują takiej ilości 

odpadów, żeby była konieczność odbioru w takiej częstotliwości, jak obecnie. Dodał, że w 

dyskusji nad uchwałą w ubiegłym roku stale pojawiał się argument bilansowania się systemu, 

teraz natomiast nie.  
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Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta (Koralewska 

odpowiedziała, że w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach nadal obowiązuje 

przepis o bilansowaniu się systemu gospodarowania odpadami. 

Powiedziała, że gmina Wasilków jest gminą rozwijająca się, zamieszkałą głównie przez ludzi 

młodych, w wieku produkcyjnym, posiadających rodziny z dziećmi. Takie gospodarstwa 

domowe generują bardzo dużo odpadów. 

Dodała, że koszty rosną głównie z powodu wzrostu odbioru i transportu odpadów oraz ich 

zagospodarowania. Wzrosły również koszty administracyjne - zatrudnienie pracowników, 

wzrost wynagrodzeń itd. Z ustawy wynika konieczność poniesienia kosztu na edukację 

ekologiczną. 

Radny Janusz Kozłowski zwrócił uwagę na wzrost kosztów wynikający z panującej inflacji. 

Podał przykładowe stawki miesięczne na mieszkańca, które obowiązują w gminach w powiecie 

białostockim. Z tych danych wynika, że stawka w gminie Wasilków jest jedną z najniższych. 

Radny Robert Lewkowicz zapytał ile kar i w jakiej wysokości nałożono na mieszkańców 

budynków wielorodzinnych. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta 

Goralewska 

odpowiedziała, że nie jest w stanie udzielić w tej chwili wyczerpującej odpowiedzi. Zobowiązała 

się przekazać te dane na najbliższej sesji. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXV/332/21 sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 4; PRZECIW - 5; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

Projekt uchwały uzyskał negatywną opinię Komisji. 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 5 porządku obrad 

- Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji przekazał głos przedstawicielom fundacji zainteresowanym 

zakupem działki w Wasilkowie, położonej przy Sanktuarium Święta Woda. Miałyby na niej 

powstać budynki o charakterze sakralno-oświatowym, w których odbywałyby się rekolekcje, 

spotkania modlitewne itp. Część budynku miałaby charakter pustelni. Rozmowy na ten temat 

były prowadzone na posiedzeniu Komisji w listopadzie.  
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Radny Robert Lewkowicz powiedział, że po poprzednim spotkaniu Radni wyrazili 

przychylność wobec przedstawionego pomysłu. Burmistrz jako organ wykonawczy powinien 

sprawdzić wszystkie warunki itd. 

Radna Magdalena Ja kuc zwróciła się z pytaniem do Burmistrza, czy konsultował się z 

prawnikiem, żeby dowiedzieć się, jakie są możliwości realizacji tego pomysłu. 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz potwierdził, że również jest przychylny temu, 

żeby zrealizować zaprezentowaną koncepcję. Takie zagospodarowanie działki byłoby spójne z 

sąsiadującym Sanktuarium. Zaproponował, żeby przedstawiciele fundacji wystąpili o warunki 

zabudowy na konkretny cel. 

Zastępca Kierownika BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk powiedziała, że 

przekazanie działki związkowi wyznaniowemu mogłoby się odbyć poprzez miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. W obecnie obowiązującym studium ten teren jest terenem 

leśnym. Trzeba byłoby zmienić studium, a następnie uchwalić mpzp. 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz odczytała opinię radcy prawnego, z 

której wynika, że zbycie bezprzetargowe mogłoby się odbyć pod warunkiem, że potencjalnym 

nabywcą byłby Kościół lub związek wyznaniowy mający uregulowane stosunki z państwem, a 

nabycie nastąpiłoby na cele działalności sakralnej. 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę. 

Przerwa 18:20-18: 28 

Radna Magdalena Ja kuc odczytała wiadomość Radnej Anny Pszczółki, która zwraca się z 

prośbą o kontrolę w Szkole Podstawowej w Studziankach pod kątem bezpieczeństwa dzieci w 

związku z rozbudowa budynku szkoły. Przekazała wniosek Przewodniczącemu Rady Miejskiej z 

prośbą o zajecie stanowiska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że 

porozmawia z radcą prawnym, która komisja powinna przeprowadzić taką kontrolę, czy będzie 

konieczność powołania komisji specjalnej do tego celu. 

Radny Robert Lewkowicz zapytał, jakie inwestycje zostały zgłoszone do Polskiego Ładu. 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewiez odpowiedział, że wnioski są jeszcze w trakcie 

przygotowania, ale na pewno zgłoszony zostanie stadion miejski.  
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Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz,  w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady 

Miejskiej w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 

18:51. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała     Przewodniczący 

Agata Radziszewska    Andrzej Augustynowicz 

 


